
Protokół nr . :,?/?/]

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Nakle

nad Notecią odbytego w dniu 20.l2.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Dariusza
Domka.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu:

1. Dariusz Domek

2. Szymon Karolczak

3. Daniel Kończak

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni:

Członkowie Komisji nieobecni nieusprawiedliwieni:

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział (imię, nazwisko, stanowisko):

1. Pan Piotr Kalarnon - Zastępca Burrnistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią

2. PanTomaszAngielczyk-SkarbnikMiastaiGminyNakłonadNotecią

3. PaniAnnaBiniakowska-DyrektorZespołuObsługiOświatyiRekreacjiwNaklenadNotecią

4. Pan Piotr Rugowski - Pełnomocnik Burrnistrza ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania

Uzależnieniom

5. PaniKarnilaRadzka-Januszewska-GłównySpecjalistaWydziałuInwestycji

6. Pani Anna Nowak - Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska
7. PanAntoniŻygowski-PrzewodniczącyKomisjiSkarg,WnioskówiPetycji.

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum:

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej

Dariusz Domek oraz stwierdził quorum. W posiedzeniu Komisji brali udział wszyscy jej członkowie.



Omawiane zagadnienia:

* 12 projektów uchwał rady miejskiej, które zostały omówione przez osoby spoza składu
komisji uczestniczące w posiedzeniu;

* Zarz4dzenie nr l 77/202 l Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Not. z dnia 15.l2.2021 r.
* Funkcjonowanie stałej orgnizacji ruchu drogowego w Nakle nad Notecią, której zmiana

została wprowadzona w dniu 25 listopada 2021 roku.

Opinie wydane przez kom.isie:

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Miejskiej na najbliższą sesję. Projekty
uchwał zostały zaopiniowane przez komisję jednogłośnie.

Przyje;te sprawozdania z realizacji wniosków Komisji:

Wnioski wysunięte przez Komisię:
Komisja nie wypracowała wspólnego stanowiska w sprawie wniosków wysuniętych przez

mieszkańców ul. Długiej w Nakle nad Notecią dot. organizacji nichu drogowego. Zdaniem jej
członków należy podją«5 wysiłek zaproponowania rozwiązania komunikacyjnego, które zadowoli
większość uczestników ruchu drogowego.

W powyższej sprawie Pan Szymon Karolczak zasygnalizował problem braku drogowskazu
informującego o kiemnku jazdy do Bydgoszczy na skrzyżowaniu ul. Długiej i ul. Bartkowskiego oraz
zwrócił uwagę, że ewentualne całkowite skierowanie ruchu ze strony Paterka na obwodnicę, może
spowodować utrudnienia w innych miejscach Nakła np. na ul. Potulickiej.

Pan Dariusz Domek poinforrnował, że mając do wyboru obecne rozwiązanie dające pojazdom
jadącym z kiemnku Paterka dowolność wjazdu do miasta na Rondzie Poznańskim poprzez
obwodnicę lub 3azde, prosto i skręt na ul. Długą oraz drugie rozwiązanie wymuszające na pojazdach
kierujących się do miasta ze strony Paterka skręt na Rondzie Poznańskim wy%cznie w obwodnicę,
to podobnie jak Policja jest on za tym dmgim rozwiązaniem, przy czym wyjątkiem powinny być
pojazdy komunalne i komunikacji publicznej do 7 ton. Dariusz Domek zwrócił również uwagę na
potrzebę dobudowy jednego pasa mchu (do skrętu) na skrzyżowaniu ul. Krzywoustego i Pocztowej
na svysokości przejazdu kolejowego, ponieważ obecnie przy zamkniętych rogatkach pojazdy jadące
ul. Krzywoustego do góry, które planują skęcić w lewo na przejazd kolejowy, mogą zablokować
pojazdy pomszające się za nimi a planujące jechać prosto. Wystąpienie takiej sytuacji może utrudnić
lub uniemożliwić np. szybki przejazd pojazdu straży pożarnej lub pogotowia ratunkowego w sytuacji
zagroŻenia.

P



Pan Daniel Kończak uważa, że powinno się wymusić na pojazdach wjeżdżających do miasta

z kierunku Paterka, skręt na Rondzie Poznańskim w obwodnicę.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Nakło nad Notecią, dnia 22. 11.2021 r. Godz. 19oo

Protokołował: Daniel Kończak.
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